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 БЕОГРАД - Влада Србије биће формирана у законском року, дакле у августу, рекла је
функционерка СПС Славица Ђукић Дејановић, додајући да је СПС, односно коалиција, у
два наврата о томе водио званичне разговоре са мандатаром Александром Вучићем.

  

  "Било је речи о програмским темама, о приоритетима будуће Владе унутар земље, али и
о приоритетима спољне политике. Две стране су се сложиле да започети трендови
претходне Владе треба да буду продубљени и настављени", каже она за Спутњик.   

На питање да ли то значи да ће СПС бити део нове Владе, она одговара "да званичан и
конкретна позив није стигао, али ако ме питате да ли очекујемо, рећи ћу вам да мислимо
да би било добро да наставимо да дајемо подршку Вучићу, СНС-у и коалицији око њега
на даљем путу реализације започетих задатака".

  

Упитана да ли очекује да Ивица дачић настави да води МСП или је у опцији одбрана, она
каже:"Ивица Дачић јако добро ради свој посао и у овом тренутку био би просто грех да
га не настави. Али ја нисам премијер."

  

На питање о томе да ли су спекулације о унутрашњим „сукобима" у СПС тачне, она каже:

  

"Кад шушка живо је... Али, наша странка је заиста једна демократска странка. Наш
председник је измерио своју популарност за лидера странке на страначким изборима.
Међу нама функционерима нема дилеме да је Ивица Дачић најбољи политичар у
странци, а и шире. Да ли нове снаге мисле да политика може да се води и другачије?
Да, и то су показали на задацима које им дајемо".
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(Танјуг)
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